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Presentielijst 
 
Aanwezig Nederlandse Darts Bond: 
Adviescommissie  Frances van Kooten Secretaris DBMN 
 Ingko Mulders  Voorzitter DVO 
 Theo van Hezik Voorzitter BDC 
 Patrick Stolk Secretaris RDO 
 Wilco van Luttikhuizen Secretaris DVS 
 Harriette van de Wakker Voorzitter KDO 
NDB kantoor  Niels de Ruiter Directeur 
 Borg Jansen Officemanager 
 
Aanwezig Lidorganisaties: 
DORA Gerard Elderenbosch Voorzitter 
 Ruud Willersen  Wedstrijdsecretaris 
WBDF Carla Kramer  Penningmeester 
 Jeannine Goosens Ledenadministratie 
DBMN René van Stipriaan Alg. bestuurslid 
 Renee van Langevoort Penningmeester 
RDB Micha Jans Ledenadministratie 
 Danny Weijman Wedstrijdsecretaris 
 Stef Onderstal Beoogd voorzitter 
 Hermien Straten Afgevaardigde RDB 
DVO Olaf Orriens (+volmacht) Wedstrijdzaken 
DVS Gerrit Derksen Voorzitter 
 Monique van der Horst Penningmeester 
DBA Arend Freeth Voorzitter 
 Arnold Bervoets Secretaris 
DONHN René Kleipoel Voorzitter 
 Huub Savelberg Bestuurslid 
 Djordy Broersma Jeugdzaken 
DVK Johan Janssen (+volmacht) Voorzitter 
FDB Tseard Douma (+volmacht) Voorzitter 
BDC Jarno Kapteins (+volmacht) Secretaris 
PDB Frits van Gestel (+volmacht) Voorzitter 
KDO Iris Jacobs Jeugdzaken 
 Ilse Fabrie Penningmeester 
 Dave Derbyshire Bestuurlijk adviseur 
DOT Ria Scholtens (+volmacht) Penningmeester 
 Arie Ossel Voorzitter ai 
RDO Regina Nipius Voorzitter 
 Marcel van Deursen Jeugdzaken 
 
Afwezig met kennisgeving:  
NDB kantoor  Paul Engelbertink Coörd. Marketing & Communicatie 
 Bas Smits Medewerker Technische Zaken 
Lidorganisaties DOGD, RD, ZDF, VDO, SDC 
 
Geen aan- of afmelding:  DBBR, DSWN, TDV, DID, RDF 
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1) Opening 

Frances van Kooten (DBMN) opent als voorzitter van de adviescommissie de vergadering en heet 
iedereen welkom.  
 
a) Mededelingen 
Twee personen zijn nog niet binnen en zullen waarschijnlijk nog onderweg zijn. 
 
b) Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 
c) Vaststellen agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2) Vaststellen notulen BALV 3 maart 2018 

Ria Scholtens (DOT) geeft aan dat er in de stukken wordt gesproken over adviescommissie, terwijl ze 
dacht dat er een commissie was gekozen. 
Frances van Kooten (DBMN) antwoordt dat er een commissie is gekozen die advies gaat uitbrengen 
aan de voorzitter. Geef het beestje een naam, vandaar dat het adviescommissie is. 
Ingko Mulders geeft aan dat de commissie was ingesteld ter ondersteuning van het overgebleven 
bestuurslid. 
Gerard Elderenbosch (DORA) geeft aan dat er volgens hem wel een juridisch verschil is, een 
adviescommissie mag advies geven, en een commissie kan ook besluiten nemen. 
Ingko Mulders (DVO) geeft aan dat het ook nooit de bedoeling is om besluiten te nemen, maar om 
Tim te adviseren bij de dingen die hij moest gaan doen. In de notulen staat het ook zo, dus hij kan zich 
niet voorstellen dat het niet zo benoemd is in de BALV van 3/3. 
Arend Freeth (DBA) geeft aan dat hij in de vergadering van 3 maart heeft gevraagd wat voor opdracht 
de commissie meekreeg. 
In de notulen zal het woord adviescommissie worden vervangen door commissie. 
Tseard Douma (FDB) geeft aan dat in de notulen niet staat vermeld dat Rudi van Olderen en Rinus 
Loof-van Overmeeren de vergadering tussentijds hebben verlaten. Dit zal worden opgenomen. 
Ruud Willersen (DORA) geeft aan dat in de notulen staat dat niet het hele bestuur kan vertrekken 
maar dat we nu toch in deze situatie zitten. 
Arend Freeth (DBA) vindt dat de weergave van de verklaring van Rinus een milde versie is. 
Frances van Kooten geeft aan dat er voor gekozen is de verklaring niet letterlijk in de notulen op te 
nemen. De notulen zijn geen woordelijk verslag, en het stuk is niet op papier aan de vergadering 
aangeboden. 
De notulen worden met bovenstaande correcties vastgesteld. 
 
3) Toelichting ontwikkelingen 3 maart tot 9 april jl. 

Frances van Kooten leest namens de adviescommissie een openingsverklaring voor. 
Hierin geeft hij een toelichting op de ontwikkelingen tussen 3 maart en 9 april. De stappen die de 
adviescommissie heeft gezet, de gesprekken die zijn gevoerd en het indienen van zijn ontslag door 
Tim Oosterbroek. Het ontslag van Tim volgde op de ochtend na een bijeenkomst met de 
adviescommissie, kantoor en Tim als enig overgebleven bestuurslid. De commissie is van mening dat 
werkzaamheden en beslissingen zijn genomen met de beste bedoelingen voor de NDB, de 
lidorganisaties en de spelers. Alle handelingen vallen te allen tijde onder de verantwoording van het 
bestuur die daarover verantwoording aflegt. Onder moeilijke omstandigheden heeft kantoor zijn 
uiterste best gedaan om de boel draaiende te houden. De commissie is tevens van mening dat er 
bestuurt moet worden op kortere afstand en doet een oproep om vooral vooruit te kijken. 
Arend Freeth (DBA) geeft aan dat besturen op afstand tijdens de vorige BALV aan de orde is 
gekomen, nu wordt er gesproken over besturen op zeer grote afstand. 
Frances van Kooten geeft aan dat de commissie heeft geconstateerd dat er werd gestuurd op 
hoofdlijnen, de communicatie tussen de bestuursleden onderling maar ook de communicatie richting 
kantoor niet altijd goed was. Dat heeft te maken met dat men niet regelmatig met elkaar rond de tafel 
ging zitten, soms werd er alleen tijdens de vergadering ingebeld. 
Gerard Elderenbosch (DORA) geeft aan dat ook tijdens ALV’s bepaalde bestuursleden er niet altijd 
waren. 
Frances van Kooten geeft aan dat dit niet hoort, alleen ziek, zwak, misselijk of zwaar excuus anders 
hoor je gewoon aanwezig te zijn op een vergadering of ALV. Het is niet exact aan te wijzen hoe dit is 
ontstaan, daar zijn we allemaal verantwoordelijk voor.  
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Als het bestuur dingen niet oppakt moeten we of rechtstreeks het bestuur daar op aanspreken en als 
een bestuur dat niet doet moet je dat kenbaar maken op een ALV en moet het bestuur zich 
verantwoorden. Dat is niet gedaan, ook niet door de lidorganisaties. 
Je hoort in de wandelgangen veel geroezemoes maar het bestuur wordt hier niet altijd open tijdens 
een ALV op aangesproken. 
Ria Scholtens (DOT) heeft soms het gevoel dat als er dingen werden aangekaart dat ze soms gewoon 
werden weggezet. 
 
Frances van Kooten antwoordt dat iedereen zijn zegje moet kunnen doen en punten kunnen 
neerleggen op een ALV. Op het moment dat er dan over dingen gestemd wordt en de ene partij krijgt 
de meerderheid, dan is dat de democratie, je doet het met zijn allen. 
Ingko Mulders geeft aan dat de commissie nu een kleine 6 weken zit, en ook dingen is tegengekomen 
waarvan ze vinden dat het eventueel anders kan. Er moet straks een nieuw bestuur komen en een 
van de dingen die de commissie gaat aangeven is ook om meer met de leden te praten. 
We willen er naartoe dat lidorganisaties als er wat is sneller contact opnemen en dat het bestuur 
sneller gaat reageren. 
Het gevoel moet weg bij de lidorganisaties dat het bestuur niet luistert naar de lidorganisaties. 
En als er iets gevraagd wordt of er moet iets gedaan worden moet er ook actie ondernomen worden 
door het bestuur, of het moet worden uitgezet naar kantoor, want dat is de manier waarop er gewerkt 
wordt. Het kantoor is binnen de kaders het uitvoerende orgaan. En daar moeten we naartoe.  
Hij geeft aan daarmee niks af te willen doen aan de vorige bestuurders, dat was hun keus, en daar 
waren we als ALV allemaal bij. 
Frances van Kooten geeft aan dat hij het eens is dat er vragen zijn gesteld, maar dat de 
verantwoording ligt bij het bestuur. Zoals in de verklaring aangegeven moet het bestuur besturen en 
legt daarvoor verantwoording af aan de ALV. Het kantoor legt verantwoording af aan het bestuur. Als 
er dingen gebeuren op kantoor waarvan gedacht wordt dat ze niet kloppen dan wordt de directeur 
hierop aangesproken. Hij verwacht juist nu een goede samenwerking in de toekomst, tussen bestuur 
en kantoor, maar ook tussen de lidorganisaties. We moeten hier met zijn allen een bond van maken 
waar we trots op kunnen zijn. En die trots mist hij.  
Arend Freeth (DBA) leest niks over de commissies, die vallen toch onder de diverse bestuursleden. 
Frances van Kooten geeft aan dat bij elke commissievergadering een bestuurslid aanwezig zou 
moeten zijn maar dat dit niet altijd het geval was. 
Ingko Mulders geeft aan dat volgens de statuten een commissie verantwoording aflegt aan wie deze 
ingesteld heeft. Het is wenselijk dat er bij de commissies een bestuurslid zit, zodat je weet wat er 
speelt binnen je bond. En daar is de afgelopen tijd tekort in gedaan. Hij wordt uitgenodigd en komt dan 
gewoon niet. Dan kom je op het besturen op afstand, en je weet dan niet wat er speelt. 
Patrick Stolk geeft aan dat als we het gevoel hadden dat er niet geluisterd werd naar de ALV dat het 
land dat dan ook eerder had moeten aangeven. 
Ruud Willemsen (DORA) geeft aan dat het voor kwam dat sommige lidorganisaties tijdens het 
voorzittersoverleg een ander standpunt innamen dan tijdens de ALV. Hij kan zich niet vinden in de 
opmerking van Patrick. 
Frances van Kooten geeft aan dat het bestuur het aanspreekpunt is voor commissies. 
Arnold Bervoets (DBA) geeft aan dat bijvoorbeeld de jeugdcommissie waar hij in zit een adviserende 
rol heeft, ze hebben geen beslissingsbevoegdheid. Het bestuur kan langs het advies van een 
commissie heengaan. 
Frances van Kooten geeft aan dat we ook moeten uitzoeken wat de rol is van de diverse organen. 
Ook moet er gesproken worden met commissies, spelers en bondscoaches. Dit moet worden 
samengevat in een document en beschikbaar zijn voor de najaars ALV. 
Ria Scholtens (DOT) geeft aan dat als er iets niet goed is en dit wordt aangekaart daar dan geen 
antwoord op komt waarin men aangeeft zich daar niet in te herkennen. Maar dat er een degelijke 
uitleg komt. 
Frances van Kooten geeft aan deze woorden zo niet te zullen gebruiken, maar als hetgeen wat 
beweerd wordt absoluut niet juist is of niet waar is of niet klopt, zal er worden aangegeven waarom dat 
niet zo is. 
 
Frances van Kooten geeft aan dat de dagvoorzitter van de vorige BALV heeft aangegeven dat niet het 
hele bestuur weggestuurd kon worden of kon opstappen. En dat klopt ook maar dat is helaas toch 
gebeurd. Maar op het moment dat iemand zegt ik pak mijn verantwoordelijkheid niet meer, dan is dat 
lastig. En op het moment dat hij dan zegt ik leg mijn functie neer, dan moeten we wel verder. 
Je kunt hem dan voor de rechter slepen maar de adviescommissie heeft daar niet voor gekozen. De 
emoties die er spelen zijn begrijpelijk, maar de commissie pakt haar verantwoordelijkheid en wil kijken 
of ze tot een snelle oplossing kunnen komen waardoor we gewoon weer een bestuur hebben waarbij 
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het gaat over de dingen waar het over moet gaan. Deze situatie is besproken met een 
verenigingsadviseur en met NOC*NSF, binnen de huidige situatie vonden ze dit een praktische en 
juiste oplossing. 
Gerard Elderenbosch (DORA) geeft aan dat het dan toch raar is dat er over een ad-interim bestuur 
wordt gesproken, want als de ALV een bestuur kiest is dat niet ad-interim. Frances antwoordt dat de 
term ad-interim inderdaad niet kan maar willen er mee aangeven dat we tijdelijk zijn. We hebben een 
aantal prioriteiten: ten eerste het vinden van een nieuw bestuur, ten tweede het voorbereiden en 
uitroepen van de voorjaars-ALV en ten derde het opstellen van een advies, samen met de 
adviescommissie, richting de nieuwe bestuursleden. 
 
Ria Scholtens (DOT) vraagt of het bestuur dat vandaag wordt gekozen het nieuwe bestuur gaat 
inwerken en deze niet in het diepe gaat gooien? Frances van Kooten geeft aan dat dit klopt, zowel de 
adviescommissie als de ALV zullen hierbij betrokken worden. Als er kandidaten gevonden worden dan 
kunnen zij meelopen en kunnen we kijken of we de juiste mensen hebben en of er een goede 
samenwerking is.  
Gerard Elderenbosch (DORA) vraagt of de zittingstermijn van 9 maanden van dit bestuur dat nu 
gekozen gaat worden, dan ook langer kan worden.  
Frances van Kooten (DBMN) geeft aan dat ze hopen in de najaars ALV dit hoofdstuk af te sluiten en 
zich te kunnen richten op de toekomst. 
Monique van der Horst (DVS) geeft aan dat zij graag de ellenlange discussies over het verleden wil 
laten en vooruit wil kijken. 
Ingko Mulders geeft aan dat dat is wat ze willen, ze gaan er alles aan doen om in de najaars-ALV 
weer terug te treden. Als dat niet lukt, moet daar te zijner tijd naar gekeken worden, maar het is niet 
de bedoeling dat ze 3 jaar zitten als bestuur. NOC*NSF geeft nu de mogelijkheid om dit zo te doen, 
met de invulling zoals die nu voorligt, maar dat mag niet langer duren. Als we niemand hebben 
kunnen vinden en er is niemand bereid om in het bestuur van de NDB te gaan zitten dan zullen we 
moeten kijken naar iets anders.  
Frances van Kooten vult aan dat dit ook te maken heeft met de onverenigbaarheid van functies. Stel 
dat hij langer door zou willen, dan moet hij zijn functie bij de DBMN neerleggen. Hij hoopt dat het niet 
zo ver komt, maar dat in de najaars-ALV een dikke streep onder het verleden gezet kan worden, en 
dat er dan echt een mooi nieuw bestuur is. 
 
4) Voorstel Adviescommissie 

Frances van Kooten meldt dat het advies in één keer in stemming wordt gebracht. Het is geen 
pakketje waaruit geschrapt kan worden of verandering in aangebracht kan worden.  
Dit advies is de opdracht die ze willen uitvoeren en vandaar dat ze dit als geheel in stemming willen 
brengen.  
Frances van Kooten en Ingko Mulders lezen het voorstel van de commissie en de opgestelde 
richtlijnen voor (zie bijlage B). 
Ria Scholtens (DOT) vraagt hoe het zit met de onverenigbaarheid van functies zit in het geval van 
commissies. 
Frances van Kooten geeft aan dat dit mogelijk is, dit is niet onverenigbaar. Commissies zijn uitvoerend 
en kunnen advies uitbrengen, maar kunnen nooit zelf beslissingen nemen. 
Dave Derbyshire (KDO) vraagt of de personen die nu tijdelijk als bestuursleden gekozen worden na 
afloop weer terug gaan naar de adviescommissie.  
Frances van Kooten geeft aan dat dit een mogelijkheid is, maar dat is voor ieder een eigen beslissing. 
Tseard Douma (FDB) vraagt hoe het werkt met stemmen. In de richtlijnen staat dat wanneer een 
onderwerp over de eigen lidorganisatie gaat er niet gestemd wordt. De stemming kan dan gelijk zijn. 
Frances van Kooten geeft aan dat hierin is voorzien, de adviescommissie heeft dan een bindende 
stem die als derde stem geldt. 
Ingko Mulders geeft aan dat zij hier zitten voor maar één ding, de toekomst van de NDB, niet om op 
de volgende ALV weer een relletje te hebben. 
Regina Nipius (RDO) vraagt of men snapt dat lidorganisaties nog steeds met heel veel vraagtekens 
blijven zitten. 
Ingko Mulders geeft aan dat als je nu geen vragen hebt maar als je vanavond terugrijdt er wel nog 
vragen opkomen je altijd een mail kunt sturen. Frances van Kooten geeft aan het beste te willen voor 
de NDB en de lidorganisaties. Hij wil straks een goed bestuur afleveren en moet zich ook kunnen 
verantwoorden anders begint hij er niet aan. 
Arend Freeth (DBA) geeft aan dat er in de stukken een termijn van negen maanden wordt genoemd, 
en vraagt zich af of dit dan een tijdelijk bestuur is. 
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Ingko Mulders geeft aan dat het de doelstelling is om voor het einde van het jaar een volledig nieuw 
bestuur geïnstalleerd te hebben en dat de drie personen die nu gekozen worden er niet meer hoeven 
te zitten. Lukt dat niet dan zullen we dan weer terug moeten naar de ALV. 
Arend Freeth (DBA) vraagt wat voltallig bestuur is. Frances van Kooten antwoordt dat dit vijf personen 
is. 
Arend Freeth (DBA) stelt voor dat als het bestuur in de toekomst weer onder vijf personen zakt er 
meteen moet worden aangevuld, in dezelfde vorm door een adviescommissie. Om er op die manier 
eerder dichter op te zitten. 
Frances van Kooten antwoordt dat dit een goede suggestie is en dat ze het mee zullen nemen in het 
advies naar het nieuw te vormen bestuur. 
 
Er wordt overgegaan tot de stemming. Er wordt een stemcommissie vanuit de zaal gevormd 
bestaande uit Tseard Douma (FDB) en Ruud Willersen (DORA) ondersteund door Borg Jansen 
(NDB). 
Na een korte schorsing voor het tellen van de stellen geeft Tseard Douma (FDB) de uitslag van de 
stemming: 126 stemmen voor, 10 stemmen tegen, en geen onthoudingen. 
Frances van Kooten bedankt  de vergadering voor het vertrouwen en geeft aan dat dit een behoorlijke 
steun in de rug is om er mee aan de gang te gaan. 
Frances van Kooten geeft aan dat de adviescommissie kan worden aangevuld tot vijf personen. Er 
zijn uit de vergadering geen kandidaten. Als er mensen zijn die zich hiervoor alsnog op willen geven 
kunnen zij een mail sturen. Uit praktische overwegingen stelt Frances voor dat als zich nog mensen 
vanuit de lidorganisaties beschikbaar stellen, het bestuur deze personen dan mag benoemen. Ook 
vraagt hij om kandidaten voor het bestuur zo spoedig mogelijk aan te melden. 
 
5) Rondvraag 

Arend Freeth (DBA) geeft aan dat er in het dankwoord van Tim Oosterbroek stond dat men voor 
vragen contact op kon nemen. Maar als hij dan de verklaring opvraagt dan kan dat niet, dit verbaast 
hem. 
Frances van Kooten antwoordt dat de vragen aan Tim gericht konden worden. De verklaring van Tim 
is aan de adviescommissie verstrekt, dan is het niet aan de commissie om deze te verstrekken, 
vragen kun je dan richten aan de persoon zelf. 
Arend Freeth (DBA) verduidelijkt dat omdat de communicatie vanuit de adviescommissie kwam en 
daar ook de vraag gesteld is. 
Patrick Stolk ligt toe dat de mail vanuit Tim kwam en dat die op zijn verzoek door de adviescommissie 
onder de geadresseerden is verspreid. 
 
Monique van der Horst (DVS) wenst de nieuwe bestuursleden de komende 9 maanden veel succes 
om de NDB weer vitaal en sportief te maken. 
 
Ingko Mulders meldt dat de PDC een afdracht per verkocht kaartje tijdens de Premier League in Ahoy 
schenkt aan Fonds Gehandicaptensport (FGS). Het gaat hier om een bijdrage van maximaal 28.000 
euro die wordt overgemaakt naar FGS. Daarnaast krijgen zij alle marketingrechten van Unibet en 
gaan ze collecteren voor FGS. Vanuit de totale opbrengst willen zij een aanzienlijk bedrag investeren 
in het paradarts van de NDB. Dit komt allemaal nog voort vanuit het paradarts plan van Rinus Loof-
van Overmeeren. De NDB zal helpen bij het organiseren van een clinic met paradarters en het 
regelen van banen. Er zullen ook opnames gemaakt worden met de paradarters voor een item op tv. 
Daarnaast worden FGS en de NDB genoemd op de 180 bordjes die in de zaal te zien zijn. 
Er stond ook een gesprek gepland tijdens de Premier League tussen de PDC en de NDB. Hiervoor is 
reeds akkoord gegeven door de ALV, maar het nieuwe bestuur wil dit graag uitstellen. Er zal een brief 
uitgaan naar de PDC dat we graag het gesprek aangaan, maar eerst de eigen zaken op orde willen 
hebben. 
Niels de Ruiter vult aan dat het FGS hier volgende week mee naar buiten wil komen en vraagt de 
vergadering dit nog even intern te houden. 
Om aanspraak te maken op (een deel van) het bedrag van FGS moeten we een plan indienen. 
Hiervoor ligt reeds een concept wat nog is opgesteld door Rinus-Loof van Overmeeren en dit moet 
verder worden uitgewerkt om aanspraak te kunnen maken op (een deel) van dit bedrag. 
Arend Freeth vraagt of dit om de volledige € 28.000 gaat. 
Ingko Mulders antwoordt dat het bedrag van de PDC naar FGS gaat en dat de NDB op basis van de 
ingediende plannen hier een bijdrage voor kan ontvangen. 
Gerard Elderenbosch (DORA) vraagt of er nog mensen op eigen initiatief naar de PDC gaan in 
Rotterdam. 
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Ingko Mulders antwoordt dat hij zich daar in het oranje als supporter lekker te buiten zal gaan tijdens 
de Premier League en niet als DVO bestuurder of NDB bestuurslid. Hij heeft de kaarten zelf gekocht. 
 
6) Sluiting 

Frances van Kooten sluit om 12:25 uur de vergadering en dankt alle aanwezige voor de inbreng. 


